
 
 

 

 

 

Referat til skolebestyrelsesmøde d. 18. januar 2021 
 
Deltagere ved mødet:  
Jesper Steen Tastesen (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Mattis Kristiansen, Jeppe Nielsen, 
Thomas Graven, Thomas Falslund, Karen Louise Reeh, Henrik Larsen, Claus Roholt, Helle Hjorth og Kåre 
Mortensen 

 
Afbud: Bente Karkov, Emil Lind 
Referent: Kåre Mortensen 
 

Punkt: Punkt 

fremsendt af: 

Referat/Beslutning: 

1. Godkendelse af 

dagsorden, ordstyrer og 

evt. bemærkninger til 

referat fra seneste møde  

 

 

 Referat godkendt 

 

Dagsorden godkendt 

2. Bestyrelsen 

Status omkring, hvor meget 

ledelsen/lærerne mener, at 

børnene er bagud på 

undervisningen ift., hvad 

der ville være normalt uden 

Corona? 

 

Henrik: 

 

 

HH: Det er et spørgsmål, der er svært at svare på. 

Lige nu kører vi med fuldt skema. 

Lærerne gennemfører underviser i det enkelte fag så godt som det 

er muligt. Det er meget forskelligt i de enkelte klasser. 

Når eleverne kommer tilbage må lærerne gøre status. 

 

Forældreinput:  

● Det kan opleves som en hård dag. Hvordan sikrer vi at 

eleverne ikke får en meget hård dag. 

● I de mindste klasser er det først startet rigtigt op med 

Google Meet nu. 

 

Og såfremt der er 

væsentlige huller i viden, 

hvordan tænkes de huller 

lukket, så børnene ikke 

rammes af situationen?  

 

 

 

Henrik 

 

 

3. Nyt fra eleverne 

 

 

 ● Grundet corona har der ikke været elevrådsmøde 

● Der spørgsmål til muligheden for nye stole i fysik/kemi 

lokalet. 



 ● Efterlyser bevægelse i online undervisningen. 

● Kunne der være nogle mere kreative og anderledes 

aktiviteter i undervisningen. 

● Der bliver spurgt ind til idrætsundervisningen . hvordan 

fungerer det? 

● Der bliver spurgt til muligheden for virtuelt elevrådsmøde.  

 

4. Nyt fra medarbejderne 

 

 

 

 ● Vi har haft nogle udfordringer i forhold til, at der har været 

folk udefra der prøver at komme ind på vores virtuelle 

“klasserum”. 

● Der er et ønske om at forældre først kontakter læreren, 

inden de går videre til ledelse eller skolebestyrelse. 

● Der blev spurgt ind til hvor meget fokus der på bevægelse i 

undervisningen under nedlukningen. 

● Der selvfølgelig en udfordring i at kontrollere om eleverne 

gør det de skal når de ikke er online mere 

 

5. Nyt fra ledelsen, 

herunder bl.a. 

budgetopfølgning 

 

 

 

 Spørgsmål fra bestyrelsen: 

● Hvordan sikrer vi elevernes bevægelse. 

- Det er et punkt vi vil vende med lærerne når ledelsen 

mødes med årgangsteam 

 

● Hvordan med trivslen. 

- Vi har lærere og vejledere der er på skolen der skal 

understøtte udsatte børn. 

 

● Kan vi evaluerer når nedlukningen er overstået. 

- Skolen har ikke en plan for en efter evaluering lige 

nu. Ledelsen mødes med samtlige årgangsteam. 

Kommende uge. 

- Evaluering er noget vi skal kigge på, når vi kommer 

tilbage. 

- Der er positive tilbagemeldinger på noget af den 

online undervisning, som der tidligere har været 

spurgt ind til. 

 

 

Coronainfo: 

● Vi har i ledelsen fået tilbagemelding fra lærerne i forhold til 

online undervisningen. Der er lærere der føler sig presset i 

forhold til gennemførelsen af online-undervisningen. 

● Hvordan kan vi få lagt et niveau uden at lærerne bliver 

presset. 

● Der kan nødvendigvis ikke leveres det samme til alle online 

timer. 

● Input fra bestyrelsen om at online undervisningen med en 

dagsstruktur fungerer godt. Ros til lærerne. 

● Fokus på at enkelte børn ikke bliver “hægtet af” 

● Opfordring til lærerne om at kommunikere ud, hvad der kan 

forventes i undervisningen. Der kan være variationer fra uge 

til uge. 

 

Andet nyt: 

 

● Pædagogerne har startet et arbejde op med pædagogiske 

lærerplaner. 

● Arbejdet omkring trivselsarbejdet i SFO fortsætter. I den 

forbindelse er det besluttet at flytte hele SFO over på 

skolegade 1. Derved bliver hele “Huset” en samlet SFO. Vi 



forventer at det kan kvalificere de aktiviteter der foregår i 

SFO fremadrettet. 

● Vi er så småt begyndt med planlægning af kommende 

skoleår. Det bliver selvfølgelig påvirket af ny 

arbejdstidsaftale for lærerne. 

● Da vi står mellem afslutning af budgetår 2020 og opstart af 

budgetår 2021, er der ikke en opdateret budgetopfølgning. 

● Der er nogle udfordringer i forhold til opstart af forårs-SFO. 

Hvis flytningen af SFO skrider frem som planlagt, vil vi 

indrette 2 gode lokaler til forårs-SFO i “Huset”/Skolegade 1. 

● Vi har samtaler til pædagogstillingen. Thomas Graven 

deltager i samtalerne som forældrerepræsentant. 

●  

6. Opfølgning 

 

 

 

 ● Sikker skolevej fra Sdr. Boulevard 

● Folder til forældreråd 

7. Evt.  

 

 

 

  

 


